
Elevrådsmøte 

4. Januar 2022 

Til stede: Vebjørn Strimp, Kevin Furumo, Maya Sole Løftingsmo, Frode Hansen og Nemi Schott. 

 

5. klasse:  

Mer fysisk læring. 

Mindre individuell jobbing. 

Burde være mindre støy i klasserommet. 

 

6. Klasse: 

Mer fysisk læring inne og ute. 

Flere skriveprosjekt. 

Mindre framføringer, skriveprosjekter og gruppearbeid. 

 

7. klasse:  

Mer fysisk læring, uteskole og gym. Men også flere som ikke liker uteskole og spesielt ikke på 

vinteren. 

Flere liker og jobbe med presentasjoner mens andre synes dette er skummelt.  

Bra å jobbe individuelt og fordype seg, men det kan og fort bli kjedelig. 

Flere liker gruppearbeid, men kan bli vanskelig om gruppene ikke funker. Kan og bli mye bråk når 

man jobber i gruppe. 

 

Tilbakemelding på Menti:  

Det var uklart hva som var ment på flere av settningene. 

 

Eksempel på hva 10. Klasse har svart: 

1. Jobber individuelt 

2. Prosjektarbeid 

3. Læreren foreleser 

4. Gruppe arbeid 

5. Skaperverksted 

6. Læringsstrategier 

7. Fysisk aktiv læring 

8. Nysgjerrigper - metoden 



9. Storyline 

10. Stasjonsarbeid 

9 og 10 klasse skal prøve å gjennomføre menti testen 7. Februar. 

 

Inneværingsordning på ungdomsskolen: 

Har blitt mer bråk i gangene oppe på ungdomsskolen. Er mye rasing på doene. Hvis dette fortsetter 

så kan det hende at inneværingsordningen blir stengt. 

Elevrådet synes ikke at det skal være kollektiv straff. 

 

Skolen er blitt enig om å sende Nemi Schott til EO møte 

 

Eventuelle saker til neste møte 

1. Spørsmål om sanitetsprodukter til jentedoen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


